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Zwracam siE z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkaric6rv Woclawka

o jak najlepsze przygotowanie strategiczne i logistyczne do remontu

nawierzchni i chodnika na moscie stalowym im. Edrvarda Smig'lego-Rydza

oraz ulicy Lipnowskiej. Mieszkaricy Wioclawka a szczeg6lnie dzielnicy Zawille

z niepokojem oczekuj4 tego tak potrzebnego remonttl.

Dlatego naleZy wyloni6 wykonawcg, kt6ry przeprowadzi remont dobrze, szybko

i sprawnie. WaZne, aby rnieszkaricy miasta mogli bezpiecznie przemieszczal siq

w czasie remontu. Nalezy zabezpieczyc shrzby tj. Pogotou'ie Ratunkowe, Stra2

Po2amqi inne . Mieszk ahcy uw*aj4,2e przed tozpoczgciem tego remontu

trzeba wczeSniej przygotowaC r62ne walianty dr6g dojazdowych'

Istotne jest, aby przeprowadzii remont bez zamykania mostu' a jezeli nast4pi

taka konieczno5i, to nale2y wykonad to zadanie w jak najkr6tsrym czasie.

Z obserwacji stanu nawierzchni poprzednio wyremontowanego chodnika

na mo6cie stalowym naleZaloby zastanowi6 sig nad zastosowaniem innego

materi alu, bardziej wytrzymalego.

Mieszkaricy twa2q4, ze z powodu uci42liwoSci tego remonru

oraz niebezpieczenstwa braku odpowiedniej konr"rnikacj i mieszkanc6w i siuZb

alannowych nalely na ten czas zbttdolva6 most pontonowy, kt6ry czqSciowo

moze poplawii bezpieczeristw o zwlaszczamieszkairc6w Zavtiila i okolic

po prawej stronie Wis[.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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